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Protokollsanteckning

13. Yttrande över remiss gällande revidering av länsplan för
regional transportinfrastruktur 2022-2033/2037

Vi tycker att Roslagsbanans återetablering alltid ska finnas med bland de
prioriterade åtgärdsbehoven. Vi yrkar därför att en skrivelse om
Roslagsbanans återetablering till Rimbo läggs till i dokumentet.
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